
Зустріч з Андрійовичем Зіновієм Мирославовичем

22.10.19  до Солотвинського НВК після зверненя директора закладу Гуменяка М.М
завітав депутат Верховної Ради Андрійович Зеновій Мирославович з приводу ситуації , щ
о склалася навколо завершення будівництва школи. Було оглянуто корпус
,
який не зданий в експлуатацію з 2006 року при 98% готовності. Обговорено можливі
шляхи виходу  з цієї ситуації та зробити все можливе для позитивного вирішення
проблеми.
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